



MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. 7

Møte: NTNUI-langrenn

Dato: 7.11.2016

Tid: 20:00 – 21:30

Møtested: Eirik, Veisletten Allé 4

Møteleder: Didrik Henriksen

Innkalt: Sindre Grøstad, Eivind Klokkehaug, Nikolai Ryvoll, Gudmund Høglund, Didrik Henriksen, Olav Vestøl, Eirik Thorbjørnsen, Jørund Vala, Terje Magnus Bakken Sørensen, Frida Øygard

Ikke møtt:

Sak:	Sakstittel/ -innhold
0	Kake: Sjokoladekake for a change, deilig!
1	Oppsummering/Debrief Hjemmesamling + Bruks (v/Nikolai og Terje) <ul style="list-style-type: none">- Fikse middag/sosialt opplegg på forhånd neste gang- Når man lager påmelding: sett opp avreisetidspunkt etc. så slipper vi kaos med kjørelister o.l.- Event/gruppe på face neste gang?- Hjemmesamling: prøve å få med flere på alle økter
2	Debrief Gråkallen Opp (v/Gudmund) <ul style="list-style-type: none">- Gudmund skriver erfaringskriv
3	Status Utenlandstur (v/Didrik og Olav) <ul style="list-style-type: none">- 5 mann ordner leiebil selv, ikke med til München. (Nikolai, Jostein, August winther, eirik moen, antonsen)- Bestiller leiebil/hotel i München ila uka- Hotell til 31 mann er i boks

4	<p>NM Lygna (v/Jørund og Didrik)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Venter på tilbud fra Hadeland folkehøgskule - Åpner bindende påmelding, med kort frist når vi vet hvor mange plasser vi får
5	<p>Sponsorer/avtaler (v/Eivind)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Gå gjennom avtalen m/Hank Sport - Se om vi kan få fast pris på slip, ellers fornøyd med avtalen - PM/Heimdal Eiendomsmegling? - Eivind gjenopptar kontakt, så ser vi hva vi kan få ut av det
6	<p>Juleøltest (v/Jørund)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Kan ikke bruke NTNUI-kjelleren, ha det i Bøchs? - 50 kr inngang - Må blæstes veldig snart! - Gløgg - 19. November - Jørund skaffer servitører
7	<p>Tour de Sweco (v/Alle)</p> <ul style="list-style-type: none"> • Blæsting/informasjon etc. • Stand på stripa, flyers, Eivind hører om stand, Gudmund fikser flyers? • 7-9. Februar
8	<p>Treninger Desember (v/alle)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Tirsdag og onsdag, ellers avtale gjennom løst og fast
9	<p>Medlemsregistrering (v/Frida)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Alle MÅ levere gyldig bevis for betalt kontingent på I-bygget. - Purremail bør ha TYDELIG emne-beskrivelse (typ: vil du ha refusjon i vinter e.l.)
10	<p>Marka Rundt (v/Sindre)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Avtale med Hank Sport, utsatt påmelding for å få på plass avtalen - 70000 kr utbytte til langrennsgruppe! 😊 - ØWHB kasserer, Frode ut, Joten dugnad etc. - Ellers er alt som vanlig



LANGRENN

11	Test av vinterkolleksjon/bestemme leverandør/klær generelt(v/Eirik) <ul style="list-style-type: none">- Fortsatt klær som må leveres ut- Vi er ikke overbevist om Nonames vinterkolleksjon, innhenter tilbud fra Bjørn Dæhlie, Swix etc. se hva vi kan få til.
12	Eventuelt <ul style="list-style-type: none">- Nyttårsfest med hjemmesidefiksing rett over jul!
